
  

 

 

Protokoll från styrelsemöte 4 oktober kl. 19.00 Hermods i Örnsköldsvik. 

Närvarande: Roger Svensson, Carl-Gerhard Lindberg, Jan Gradin, Hans-Åke Dahlkvist, Putte Näslund 

och adj. Marie Eriksson. Inte Närvarande Jerker De Vall. 

1 Mötet öppnades av ordf. Roger Svensson. 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Till sekreterare valdes Curt Dahlberg & Marie Eriksson. 

4 Föregående protokoll upplästes och godkändes. Inget förslag till valberedningen från 

 Sollefteå Skidor, förslag från Hägglunds SK,  Jörgen Sondell. Marie tackade för 

 uppvaktningen på 60-årsdagen=jätteglad! Styrelsen träffas kl. 17.00 innan 

 årsmötet 8/11. Anna Norman som representant på årsmötet från SSF. 

 

5 Rapporter. 

 Alpint: Barnledarutbildning 2 dagar i Sollefteå V49, ingen mer info. än. Distriktsläger i 

 Juvas? Alla bör erbjudas detta, Putte o Roger undersöker vad som gäller, inbjudan? 

 Backe: – 

  

 Längd: Inget nytt, 2 av 3 läger anordnades. 

6 Ekonomi: Tittar mer på kostnad för Wisma. Budget 17-18 klar. 

7 Kansli: Facebook/utseende, Innehåll mm?   

8 Tävlingar 17/18: Backe inte klart. 

9 Övriga frågor: Inga motioner har inkommit till årsmötet. Lönefråga, 22000–22500 är 

 intervallet. Roger kollar medianlön. Marie kollar med Jerker om förslag till 

 valberedningen. Idrottsforum 17-18 november på hallstaberget, Kurt o Janne är 

 intresserade, anmälan senare. 

10 Nästa möte 8/11-2017 kl. 17.00 o 6/12.  

11 Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 21.00. 

 

Sekreterare:    Ordförande: 

 

Kurt Dahlberg & Marie Eriksson  Roger Svensson 


